
PROTOKÓŁ NR II/2018

z II sesji Rady Miasta i Gminy Margonin, odbytej w dniu 12 grudnia 2018 r.

w sali sesyjnej Urzędu Miasta i Gminy Margonin
 

Ad/ 1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.

Przewodniczący Rady Jerzy Staniewski o godz. 12.00
 
dokonał otwarcia oraz przywitał uczestników

II Sesji Rady Miasta i Gminy Margonin. 
Przewodniczący Rady poinformował, że według listy na sali obecnych jest 14 Radnych, co wobec
ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie
prawomocnych uchwał. 
Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do Protokołu.
Ponadto podczas sesji obecnych było również 11 Sołtysów (w tym 2 Sołtysów Radnych).
Lista obecności Sołtysów stanowi załącznik nr 2 do Protokołu.
W sesji uczestniczyli także zaproszeni goście. wg listy obecności.
Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 3 do Protokołu.

Ad/ 2. Zatwierdzenie porządku obrad.
Przewodniczący Rady Jerzy Staniewski odczytał proponowany porządek obrad II sesji:
„A/ Statutu Gminy Margonin,
B/ powołania komisji skarg, wniosków i petycji,
C/ obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawę do obliczenia podatku rolnego za rok
podatkowy 2019 na obszarze miasta i gminy Margonin,
D/ ponownego wynajęcia lokalu użytkowego stanowiącego własność Gminy Margonin, 
E/ ponownego wydzierżawienia oraz wynajęcia nieruchomości gruntowych, 
F/ powołania komisji Inwentaryzacyjnej, 
G/ wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Margonin prawa własności nieruchomości gruntowej
położonej w Lipinach,
H/ wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Margonin prawa własności nieruchomości gruntowej
położonej w Radwankach,
I/ wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Margonin prawa własności nieruchomości gruntowej
położonej w Margoninie,
J/ przyjęcia  rocznego  programu  współpracy  Miasta  i  Gminy  Margonin  z  organizacjami
pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2019,  
K/ uchwalenia Miejsko-Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2019
rok, 
L/ uchwalenia Miejsko-Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2019,
Ł/ szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze oraz szczegółowych
warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania,
M/ uchwalenia zmian do Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla
uczniów zamieszkałych na terenie Miasta i Gminy Margonin,
N/ uchwalenia statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Margoninie,
O/ określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo świadczenia
rzeczowego  w  postaci  produktów  żywnościowych  dla  osób  objętych  wieloletnim  rządowym
programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023,
P/ podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w
formie  świadczenia  pieniężnego za  zakup posiłku  lub  żywności  dla  osób objętych wieloletnim
rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023,

1



R/ ustanowienia wieloletniego rządowego programu osłonowego "Posiłek w szkole i w domu" -
pomoc Gminy Margonin na lata 2019-2023,
S/ zmiany uchwały budżetowej na rok 2018, 
T/ zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Margonin na lata 2018-2023”.
Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad?
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie proponowany porządek obrad II sesji Rady Miasta
i Gminy Margonin.
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
14 0 0

Porządek obrad stanowi załącznik nr 4 do Protokołu.

Ad/ 3. Przyjęcie protokołu z XLIX, L i I sesji.
Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  protokół  z  XLIX,  L,  I sesji  został  sporządzony
w regulaminowym czasie i wyłożony do wglądu w biurze rady.
Przewodniczący zapytał czy Radni zgłaszają uwagi do Protokołu?
Radny T. Gorkowski – w imieniu członków Klubu Radnych „Blisko ludzi” - poinformował, że
radni  klubu  wstrzymują  się  od  głosu,  ponieważ  nie  zapoznali  się  z  treścią  przedmiotowych
protokołów. 
Więcej uwag i pytań nie zgłoszono.
W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  przyjęcie  protokołu
XLIX, L, I sesji Rady:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
10 0 4

Imienny wykaz głosowania za przyjęciem Protokołów z XLIX, L i I sesji Rady Miasta i Gminy
Margonin:
Lp Imię i nazwisko Obecność Głos 

„za”
Głos 

„przeciw”
Głos

„wstrzymujący”Obecny nieobecny

1 Bachorski Mariusz - x - - -

2 Gimzicki Rafał x - - x

3 Gorkowski Tomasz x - - x

4 Gręda Grzegorz x x - -

5 Kończak Barbara x x - -

6 Koźlarek Teresa x x - -

7 Leśko Mirosław x - - x

8 Miler Maria x - - x

9 Rogacki Adam x x - -

10 Staniewski Jerzy x x - -

11 Strychalska Danuta x x - -

12 Wegner Arleta x x - -

13 Wróblewicz Alina x x - -
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14 Zmudzińska Jolanta x x - -

15 Zmudziński Andrzej x x - -

Ad/ 4. Interpelacje i zapytania Radnych 
Radny M. Leśko – poprosił aby przed zimą uporządkować i wyrównać drogę koło Prirmy i usunąć
zalegający na niej kamień. 
Burmistrz – powiedział, że wykonawca tej drogi będzie miał zapłacone dopiero po uporządkowaniu
całej inwestycji.  
Radny  T.  Gorkowski  –  zapytał,  czy  jest  prawdą  to,  że  „margonińska  kablówka”  ma  zostać
zlikwidowana? 
Burmistrz – powiedział, że tv kablowa będzie działać do końca stycznia po tym czasie przestanie
nadawać.  Gmina  Margonin  jest  w  Polsce  jedyną  gminą,  która  prowadzi  tv  kablową.  Żywot
techniczny tej telewizji dobiega końca. Nie ma takich uradzeń które pozwalałby przesyłać dalej
sygnał  transmisyjny. Koszty abonamentu nie  pokrywają działania tych programów, które są.  W
grudniu zostanie wysłana informacja do mieszkańców o likwidacji tv kablowej. W tej chwili jest
40.000 zł. zaległości za tv kablową. 
Radny T.  Gorkowski  –  powiedział,  że  tv  kablowa istnieje  z  woli  mieszkańców, jest  wspólnym
dobrem mieszkańców i cały czas działa i dobrze funkcjonuje wśród społeczności margonińskiej.
Radny zasugerował, że być może dobrym rozwiązaniem byłoby przedstawienie mieszkańcom jak
wygląda  sytuacja  działalności  tv  kablowej  i  podwyższenie  stawki  abonamentu  aby  utrzymać
działanie tej telewizji. 
Burmistrz  –  powiedział,  że  gmina  próbowała  to  sprzedać,  ale  nie  było  chętnych  na  kupno  tv
kablowej.  Na działalność tv kablowej  w Margoninie nie  ma żadnych dokumentów i nie  jest  to
inwentaryzowane.  Spółka  nie  będzie  do  tego  dokładać,  a  pozostali  mieszkańcy  nie  powinni
dokładać do tego kosztem tych co nie płaca.   
Radna  A.  Wróblewicz  –  poprosiła  aby  poinformować  mieszkańców,  że  tv  kablowa  zostanie
zlikwidowana, ponieważ większość mieszańców o tym nie wie. 
Burmistrz – powiedział, że każdy mieszkaniec otrzyma pisemne powiadomienie.
Radna M. Miler – odniosła się do pisma z listopada 2019 r. skierowanego do mieszkańców z ZUK
Margonin  Sp  z  o.o.  w  sprawie  podwyżek  o  zbiorowe  zaopatrzenie  w  wodę  i  podwyżkach
związanych  ze  zmianą  przepisów.  Z  pisma  wynika,  że  Wody  Polskie  ustaliły  stawki  za
doprowadzenie wody i odbiór ścieków i z tego wynika, że rada nie ma kompetencji związanych z
zatwierdzaniem wysokości cen i nie ma na to wpływu. Skontaktowałam się z wodami polskimi
celem potwierdzenia informacji zawartych w tym piśmie. Uzyskałam odpowiedź, że Wody Polskie
pełnią jedynie rolę regulatora tych cen, sprawdzają zgodność tych cen z pewnymi widełkami czy
nie ma innych ukrytych kosztów w tych cenach, a za stawki w dalszym ciągu odpowiedzialne są
przedsiębiorstwa wodno-kanalizacyjne. Gmina Margonin miała wpływ na wysokość tych stawek.
W marcu  br.  ZUK  Margonin  wysłał  wniosek  o  zatwierdzenie  wysokości  stawek  po  czym  w
kwietniu ZUK został  wezwany do złożenia wyjaśnień potrzeb proponowanego wzrostu cen.  Ta
narracja wprowadza ludzi w błąd.
Burmistrz – powiedział, że w gminie Margonin ceny za wodę i odprowadzanie ścieków są najniższe
w okolicy i nie odzwierciedla to pełnych kosztów dostarczania i utrzymania wody. Rzeczywista
cena wody w gminie Margonin powinna wynosić w granicach 12-14 zł. 
Radna  M.  Miler  –  powiedział,  że  rzeczywista  cena  wody powinna  odzwierciedlać  również  jej
jakość. 
Burmistrz  –  powiedział,  że  to  jest  cena  subiektywna wody.  Badania  wody wykonywane  są  co
miesiąc i są one właściwe.
Radna M., Miler – powiedziała, że Konstytucja gwarantuje dostęp do informacji publicznej. W dniu
3  grudnia  2018r.  otrzymaliśmy  jako  radni  oświadczenia  o  zachowaniu  poufności.  Jedyne
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oświadczenie w tej sytuacji jakie możemy złożyć jako klub radnych, to takie, że będziemy działać
w granicach i na postawie prawa. Czemu miało służyć to pismo?
Burmistrz  –  powiedział,  że  wszyscy działają  w granicach prawa i  jawnie.  Po wejściu  w życie
ustawy  RODO  i  w  uzgodnieniu  z  przedstawicielem  inspektora  ochrony  danych  osobowych,
ustalone zostało, że takie zapisy muszą się znaleźć i stad pisma do wszystkich radnych.
Radny M. Leśko – dodał, że radni w żadnej gminie nie otrzymali takich pism. Nie ma takiego
obowiązku.
Burmistrz – powiedział, że nie odpowiada za to, co dzieje się w innych gminach. Odpowiada za to
co się dzieje w Margoninie. 

Ad/ 5. Informacja nt. odbytych posiedzeń Komisji Rady.

1. Przewodnicząca Komisji  ds.  finansów, budżetu i  planowania Radna J. Zmudzińska odczytała
sprawozdanie  z  posiedzenia  wspólnego  komisji  ds.  społecznych  i  rolniczych  oraz  komisji  ds.
budżetu, finansów i planowania i komisji rewizyjnej z dnia 3 i 10 grudnia 2018 r.
Powyższa informacja stanowi załącznik nr 4 do Protokołu.

2.  Przewodniczący Komisji  Statutowej  Radny A. Rogacki  odczytał  sprawozdanie z posiedzenia
Komisji Statutowej.
Powyższa informacja stanowi załącznik nr 5 do Protokołu.

Ad/ 6. Informacje nt. działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.
Burmistrz odczytał sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Margonin z okresu międzysesyjnego.
Powyższa informacja stanowi załącznik nr 6 do Protokołu.

Ad/ 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

A/ Statutu Gminy Margonin,
Przewodniczący Komisji Statutowej Radny A. Rogacki przedstawił projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Radny M. Leśko – powiedział, że Klub Radnych Blisko Ludzi nie będzie głosował za przyjęciem
tego statutu. Podczas prac na komisjach było wiele obostrzeń, co do udostępnienia materiałów na
komisji  wspólnej  doszła  zmiana  ograniczająca  czasowo wystąpień  publiczności  i  mieszkańców.
Zdaniem klubu statut powinien być dla mieszkańców, takie ograniczenie jest niepotrzebne.  
Więcej uwag i pytań i uwag nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady dodał, że uchwała została omówiona podczas posiedzenia komisji wspólnej.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
11 3 0

Imienny wykaz głosowania za uchwałą A/ Statutu Gminy Margonin
Lp Imię i nazwisko Obecność Głos 

„za”
Głos 

„przeciw”
Głos

„wstrzymujący”Obecny nieobecny

1 Bachorski Mariusz - x - - -

2 Gimzicki Rafał x x - -

3 Gorkowski Tomasz x - x -

4 Gręda Grzegorz x x - -
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5 Kończak Barbara x x - -

6 Koźlarek Teresa x x - -

7 Leśko Mirosław x - x -

8 Miler Maria x - x -

9 Rogacki Adam x x - -

10 Staniewski Jerzy x x - -

11 Strychalska Danuta x x - -

12 Wegner Arleta x x - -

13 Wróblewicz Alina x x - -

14 Zmudzińska Jolanta x x - -

15 Zmudziński Andrzej x x - -
Uchwała nr II/7/2018 stanowi załącznik nr 7 do Protokołu.

B/ powołania komisji skarg, wniosków i petycji,
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały.
Przewodniczący  Rady  zaproponował  na  Przewodniczącego  Komisji  skarg,  wniosków  i  petycji
kandydaturę Radnej Teresy Koźlarek. 
Radna wyraziła zgodę na kandydowanie.
Wynik głosowania za zgłoszoną kandydaturą Radnej Teresy Koźlarek: 
Lp Imię i nazwisko Obecność Głos 

„za”
Głos 

„przeciw”
Głos

„wstrzymujący”Obecny nieobecny

1 Bachorski Mariusz - x - - -

2 Gimzicki Rafał x x - -

3 Gorkowski Tomasz x x - -

4 Gręda Grzegorz x x - -

5 Kończak Barbara x x - -

6 Koźlarek Teresa x - - x

7 Leśko Mirosław x x - -

8 Miler Maria x x - -

9 Rogacki Adam x x - -

10 Staniewski Jerzy x x - -

11 Strychalska Danuta x x - -

12 Wegner Arleta x x - -

13 Wróblewicz Alina x x - -

14 Zmudzińska Jolanta x x - -

15 Zmudziński Andrzej x x - -
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Przewodniczący  Rady  zgłosił  również  propozycję  kandydatur  na  pozostałych  członków składu
Komisji skarg, wniosków i petycji: Radnego A. Rogackiego, Radnego G. Grędy oraz kandydaturę
Radnej J. Zmudzińksiej.
Przewodniczący  poprosił  przewodniczącą  Klubu  „Blisko  ludzi”  o  zgłoszenie  pozostałych
kandydatur na członków składu komisji. 
Radna M. Miler zgłosiła swoja kandydaturę oraz kandydaturę Radnego M. Leśko. 
Przewodniczący zamknął listę i zapytał wszystkich zgłoszonych kandydatów, czy wyrażają zgodę
na kandydowanie?
Wszyscy zgłoszeni radni wyrazili zgodę na kandydowanie. 
 
Imienny wynik głosowania za zgłoszoną kandydaturą Radnego Adama Rogackiego: 
Lp Imię i nazwisko Obecność Głos 

„za”
Głos 

„przeciw”
Głos

„wstrzymujący”Obecny nieobecny

1 Bachorski Mariusz - x - - -

2 Gimzicki Rafał x x - -

3 Gorkowski Tomasz x x - -

4 Gręda Grzegorz x x - -

5 Kończak Barbara x x - -

6 Koźlarek Teresa x x - -

7 Leśko Mirosław x x - -

8 Miler Maria x x - -

9 Rogacki Adam x - - x

10 Staniewski Jerzy x x - -

11 Strychalska Danuta x x - -

12 Wegner Arleta x x - -

13 Wróblewicz Alina x x - -

14 Zmudzińska Jolanta x x - -

15 Zmudziński Andrzej x x - -
 
Imienny wynik głosowania za zgłoszoną kandydaturą Radnego Grzegorza Grędy: 
Lp Imię i nazwisko Obecność Głos 

„za”
Głos 

„przeciw”
Głos

„wstrzymujący”Obecny nieobecny

1 Bachorski Mariusz - x - - -

2 Gimzicki Rafał x x - -

3 Gorkowski Tomasz x x - -

4 Gręda Grzegorz x - - x

5 Kończak Barbara x x - -

6 Koźlarek Teresa x x - -

7 Leśko Mirosław x x - -
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8 Miler Maria x x - -

9 Rogacki Adam x x - -

10 Staniewski Jerzy x x - -

11 Strychalska Danuta x x - -

12 Wegner Arleta x x - -

13 Wróblewicz Alina x x - -

14 Zmudzińska Jolanta x x - -

15 Zmudziński Andrzej x x - -
 
Imienny wynik głosowania za zgłoszoną kandydaturą Radnej Jolanty Zmudzińskiej: 
Lp Imię i nazwisko Obecność Głos 

„za”
Głos 

„przeciw”
Głos

„wstrzymujący”Obecny nieobecny

1 Bachorski Mariusz - x - - -

2 Gimzicki Rafał x x - -

3 Gorkowski Tomasz x x - -

4 Gręda Grzegorz x x - -

5 Kończak Barbara x x - -

6 Koźlarek Teresa x x - -

7 Leśko Mirosław x x - -

8 Miler Maria x x - -

9 Rogacki Adam x x - -

10 Staniewski Jerzy x x - -

11 Strychalska Danuta x x - -

12 Wegner Arleta x x - -

13 Wróblewicz Alina x x - -

14 Zmudzińska Jolanta x - - x

15 Zmudziński Andrzej x x - -

Imienny wynik głosowania za zgłoszoną kandydaturą Radnej Marii Miler:
Lp Imię i nazwisko Obecność Głos 

„za”
Głos 

„przeciw”
Głos

„wstrzymujący”

Obecny nieobecny

1 Bachorski Mariusz - x - - -

2 Gimzicki Rafał x x - -

3 Gorkowski Tomasz x x - -

4 Gręda Grzegorz x x - -

5 Kończak Barbara x x - -
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6 Koźlarek Teresa x x - -

7 Leśko Mirosław x x - -

8 Miler Maria x - - x

9 Rogacki Adam x x - -

10 Staniewski Jerzy x x - -

11 Strychalska Danuta x x - -

12 Wegner Arleta x x - -

13 Wróblewicz Alina x x - -

14 Zmudzińska Jolanta x x - -

15 Zmudziński Andrzej x x - -

Imienny wynik głosowania za zgłoszoną kandydaturą Radnego Mirosława Leśko: 
Lp Imię i nazwisko Obecność Głos 

„za”
Głos 

„przeciw”
Głos

„wstrzymujący”Obecny nieobecny

1 Bachorski Mariusz - x - - -

2 Gimzicki Rafał x x - -

3 Gorkowski Tomasz x x - -

4 Gręda Grzegorz x x - -

5 Kończak Barbara x x - -

6 Koźlarek Teresa x x - -

7 Leśko Mirosław x - - x

8 Miler Maria x x - -

9 Rogacki Adam x x - -

10 Staniewski Jerzy x x - -

11 Strychalska Danuta x x - -

12 Wegner Arleta x x - -

13 Wróblewicz Alina x x - -

14 Zmudzińska Jolanta x x - -

15 Zmudziński Andrzej x x - -

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Pytań i uwag nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
14 0 0
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Głosowanie imienne nad całością uchwały B/ powołania komisji skarg, wniosków i petycji:
Lp Imię i nazwisko Obecność Głos 

„za”
Głos 

„przeciw”
Głos

„wstrzymujący”Obecny nieobecny

1 Bachorski Mariusz - x - - -

2 Gimzicki Rafał x x - -

3 Gorkowski Tomasz x x - -

4 Gręda Grzegorz x x - -

5 Kończak Barbara x x - -

6 Koźlarek Teresa x x - -

7 Leśko Mirosław x x - -

8 Miler Maria x x - -

9 Rogacki Adam x x - -

10 Staniewski Jerzy x x - -

11 Strychalska Danuta x x - -

12 Wegner Arleta x x - -

13 Wróblewicz Alina x x - -

14 Zmudzińska Jolanta x x - -

15 Zmudziński Andrzej x x - -
Uchwała nr II/8/2018 stanowi załącznik nr 8 do Protokołu

C/ obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawę do obliczenia podatku rolnego za 
rok podatkowy 2019 na obszarze miasta i gminy Margonin,
A. Łukaszewska przedstawiła projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Radny M. Leśko – zapytał czy gmina zwróciła się do wojewody o zwrot część środków umorzenia
podatku przez gminę zgodnie z tym co było mówione w kampanii suszowej – dotyczy programu
rządowego? 
Burmistrz – powiedział, że to nie jest program rządowy. Myślę, że nie ma takiej możliwości, ale
sprawdzimy, czy jest to prawnie możliwe i dopuszczalne. 
Więcej pytań i uwag nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady dodał, że uchwała została omówiona podczas posiedzenia komisji wspólnej.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
14 0 0

Imienny wykaz głosowania za uchwałą C/ obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej jako 
podstawę do obliczenia podatku rolnego za rok podatkowy 2019 na obszarze miasta i gminy 
Margonin,
Lp Imię i nazwisko Obecność Głos 

„za”
Głos 

„przeciw”
Głos

„wstrzymujący”Obecny nieobecny

1 Bachorski Mariusz - x - - -
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2 Gimzicki Rafał x x - -

3 Gorkowski Tomasz x x - -

4 Gręda Grzegorz x x - -

5 Kończak Barbara x x - -

6 Koźlarek Teresa x x - -

7 Leśko Mirosław x x - -

8 Miler Maria x x - -

9 Rogacki Adam x x - -

10 Staniewski Jerzy x x - -

11 Strychalska Danuta x x - -

12 Wegner Arleta x x - -

13 Wróblewicz Alina x x - -

14 Zmudzińska Jolanta x x - -

15 Zmudziński Andrzej x x - -
Uchwała nr II/9/2018 stanowi załącznik nr 9 do Protokołu

D/ ponownego wynajęcia lokalu użytkowego stanowiącego własność Gminy Margonin, 
J. Krząkała przedstawiła projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Pytań i uwag nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady dodał, że uchwała została omówiona podczas posiedzenia komisji wspólnej.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
14 0 0

Imienny  wykaz  głosowania  za  uchwałą  D/  ponownego  wynajęcia  lokalu  użytkowego
stanowiącego własność Gminy Margonin,
Lp Imię i nazwisko Obecność Głos 

„za”
Głos 

„przeciw”
Głos

„wstrzymujący”Obecny nieobecny

1 Bachorski Mariusz - x - - -

2 Gimzicki Rafał x x - -

3 Gorkowski Tomasz x x - -

4 Gręda Grzegorz x x - -

5 Kończak Barbara x x - -

6 Koźlarek Teresa x x - -

7 Leśko Mirosław x x - -

8 Miler Maria x x - -

9 Rogacki Adam x x - -

10 Staniewski Jerzy x x - -
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11 Strychalska Danuta x x - -

12 Wegner Arleta x x - -

13 Wróblewicz Alina x x - -

14 Zmudzińska Jolanta x x - -

15 Zmudziński Andrzej x x - -
Uchwała nr II/10/2018 stanowi załącznik nr 10 do Protokołu

E/ ponownego wydzierżawienia oraz wynajęcia nieruchomości gruntowych, 
J. Krząkała przedstawiła projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Pytań i uwag nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady dodał, że uchwała została omówiona podczas posiedzenia komisji wspólnej.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
14 0 0

Imienny  wykaz  głosowania  za  uchwałą  E/  ponownego  wydzierżawienia  oraz  wynajęcia
nieruchomości gruntowych,
Lp Imię i nazwisko Obecność Głos 

„za”
Głos 

„przeciw”
Głos

„wstrzymujący”Obecny nieobecny

1 Bachorski Mariusz - x - - -

2 Gimzicki Rafał x x - -

3 Gorkowski Tomasz x x - -

4 Gręda Grzegorz x x - -

5 Kończak Barbara x x - -

6 Koźlarek Teresa x x - -

7 Leśko Mirosław x x - -

8 Miler Maria x x - -

9 Rogacki Adam x x - -

10 Staniewski Jerzy x x - -

11 Strychalska Danuta x x - -

12 Wegner Arleta x x - -

13 Wróblewicz Alina x x - -

14 Zmudzińska Jolanta x x - -

15 Zmudziński Andrzej x x - -
Uchwała nr II/11/2018 stanowi załącznik nr 11 do Protokołu

F/ powołania komisji Inwentaryzacyjnej, 
J.  Krząkała  przedstawiła  projekt  uchwały.  Poprosiła  o  zgłaszanie  kandydatur  do  komisji  i
wyznaczenie przewodniczącego komisji. 
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Przewodniczący Rady zaproponował na przewodnicząca komisji inwentaryzacyjnej Panią Jolantę
Krzakałę oraz Radnego A. Zmudzińskiego na członka komisji.
Radny M. Leśko – zgłosił kandydaturę Radnego T. Gorkowskiego.
Przewodniczący Rady zapytał zgłoszonych kandydatów, czy wyrażają zgodę na kandydowanie?
Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie.
Imienny wynik głosowania za zgłoszoną kandydaturą Jolanty Krząkały: 
Lp Imię i nazwisko Obecność Głos 

„za”
Głos 

„przeciw”
Głos

„wstrzymujący”Obecny nieobecny

1 Bachorski Mariusz - x - - -

2 Gimzicki Rafał x x - -

3 Gorkowski Tomasz x x - -

4 Gręda Grzegorz x x - -

5 Kończak Barbara x x - -

6 Koźlarek Teresa x x - -

7 Leśko Mirosław x x - -

8 Miler Maria x x - -

9 Rogacki Adam x x - -

10 Staniewski Jerzy x x - -

11 Strychalska Danuta x x - -

12 Wegner Arleta x x - -

13 Wróblewicz Alina x x - -

14 Zmudzińska Jolanta x x - -

15 Zmudziński Andrzej x x - -

Imienny wynik głosowania za zgłoszoną kandydaturą Radnego Andrzeja Zmudzińskiego:

Lp Imię i nazwisko Obecność Głos 
„za”

Głos 
„przeciw”

Głos
„wstrzymujący”Obecny nieobecny

1 Bachorski Mariusz - x - - -

2 Gimzicki Rafał x x - -

3 Gorkowski Tomasz x x - -

4 Gręda Grzegorz x x - -

5 Kończak Barbara x x - -

6 Koźlarek Teresa x x - -

7 Leśko Mirosław x x - -

8 Miler Maria x x - -

9 Rogacki Adam x x - -

10 Staniewski Jerzy x x - -
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11 Strychalska Danuta x x - -

12 Wegner Arleta x x - -

13 Wróblewicz Alina x x - -

14 Zmudzińska Jolanta x x - -

15 Zmudziński Andrzej x - - x

Imienny wynik głosowania za zgłoszoną kandydaturą Radnego Tomasza Gorkowskiego:

Lp Imię i nazwisko Obecność Głos 
„za”

Głos 
„przeciw”

Głos
„wstrzymujący”Obecny nieobecny

1 Bachorski Mariusz - x - - -

2 Gimzicki Rafał x x - -

3 Gorkowski Tomasz x - - x

4 Gręda Grzegorz x x - -

5 Kończak Barbara x x - -

6 Koźlarek Teresa x x - -

7 Leśko Mirosław x x - -

8 Miler Maria x x - -

9 Rogacki Adam x x - -

10 Staniewski Jerzy x x - -

11 Strychalska Danuta x x - -

12 Wegner Arleta x x - -

13 Wróblewicz Alina x x - -

14 Zmudzińska Jolanta x x - -

15 Zmudziński Andrzej x x - -

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Pytań i uwag nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady dodał, że uchwała została omówiona podczas posiedzenia komisji wspólnej.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
14 0 0

Imienny wykaz głosowania za F/ powołania komisji Inwentaryzacyjnej,
Lp Imię i nazwisko Obecność Głos 

„za”
Głos 

„przeciw”
Głos

„wstrzymujący”Obecny nieobecny

1 Bachorski Mariusz - x - - -

2 Gimzicki Rafał x x - -
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3 Gorkowski Tomasz x x - -

4 Gręda Grzegorz x x - -

5 Kończak Barbara x x - -

6 Koźlarek Teresa x x - -

7 Leśko Mirosław x x - -

8 Miler Maria x x - -

9 Rogacki Adam x x - -

10 Staniewski Jerzy x x - -

11 Strychalska Danuta x x - -

12 Wegner Arleta x x - -

13 Wróblewicz Alina x x - -

14 Zmudzińska Jolanta x x - -

15 Zmudziński Andrzej x x - -
Uchwała nr II/12/2018 stanowi załącznik nr 12 do Protokołu

G/  wyrażenia  zgody  na  nabycie  przez  Gminę  Margonin  prawa  własności  nieruchomości
gruntowej położonej w Lipinach,
J. Krząkąła przedstawiła projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Pytań i uwag nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady dodał, że uchwała została omówiona podczas posiedzenia komisji wspólnej.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
14 0 0

Imienny  wykaz  głosowania  za  uchwałą  G/  wyrażenia  zgody  na  nabycie  przez  Gminę
Margonin prawa własności nieruchomości gruntowej położonej w Lipinach,
Lp Imię i nazwisko Obecność Głos 

„za”
Głos 

„przeciw”
Głos

„wstrzymujący”Obecny nieobecny

1 Bachorski Mariusz - x - - -

2 Gimzicki Rafał x x - -

3 Gorkowski Tomasz x x - -

4 Gręda Grzegorz x x - -

5 Kończak Barbara x x - -

6 Koźlarek Teresa x x - -

7 Leśko Mirosław x x - -

8 Miler Maria x x - -

9 Rogacki Adam x x - -

10 Staniewski Jerzy x x - -
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11 Strychalska Danuta x x - -

12 Wegner Arleta x x - -

13 Wróblewicz Alina x x - -

14 Zmudzińska Jolanta x x - -

15 Zmudziński Andrzej x x - -
Uchwała nr II/13/2018 stanowi załącznik nr 13 do Protokołu

H/  wyrażenia  zgody  na  nabycie  przez  Gminę  Margonin  prawa  własności  nieruchomości
gruntowej położonej w Radwankach,
J. Krząkała przedstawiła projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Pytań i uwag nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady dodał, że uchwała została omówiona podczas posiedzenia komisji wspólnej.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
14 0 0

Imienny  wykaz  głosowania  za  uchwałą  H/  wyrażenia  zgody  na  nabycie  przez  Gminę
Margonin prawa własności nieruchomości gruntowej położonej w Radwankach,
Lp Imię i nazwisko Obecność Głos 

„za”
Głos 

„przeciw”
Głos

„wstrzymujący”Obecny nieobecny

1 Bachorski Mariusz - x - - -

2 Gimzicki Rafał x x - -

3 Gorkowski Tomasz x x - -

4 Gręda Grzegorz x x - -

5 Kończak Barbara x x - -

6 Koźlarek Teresa x x - -

7 Leśko Mirosław x x - -

8 Miler Maria x x - -

9 Rogacki Adam x x - -

10 Staniewski Jerzy x x - -

11 Strychalska Danuta x x - -

12 Wegner Arleta x x - -

13 Wróblewicz Alina x x - -

14 Zmudzińska Jolanta x x - -

15 Zmudziński Andrzej x x - -
Uchwała nr II/14/2018 stanowi załącznik nr 14 do Protokołu
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I/  wyrażenia  zgody  na  nabycie  przez  Gminę  Margonin  prawa  własności  nieruchomości
gruntowej położonej w Margoninie,
J. Krząkała przedstawiła projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Pytań i uwag nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady dodał, że uchwała została omówiona podczas posiedzenia komisji wspólnej.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
14 0 0

Imienny wykaz głosowania za uchwałą I/ wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Margonin
prawa własności nieruchomości gruntowej położonej w Margoninie,
Lp Imię i nazwisko Obecność Głos 

„za”
Głos 

„przeciw”
Głos

„wstrzymujący”Obecny nieobecny

1 Bachorski Mariusz - x - - -

2 Gimzicki Rafał x x - -

3 Gorkowski Tomasz x x - -

4 Gręda Grzegorz x x - -

5 Kończak Barbara x x - -

6 Koźlarek Teresa x x - -

7 Leśko Mirosław x x - -

8 Miler Maria x x - -

9 Rogacki Adam x x - -

10 Staniewski Jerzy x x - -

11 Strychalska Danuta x x - -

12 Wegner Arleta x x - -

13 Wróblewicz Alina x x - -

14 Zmudzińska Jolanta x x - -

15 Zmudziński Andrzej x x - -
Uchwała nr II/15/2018 stanowi załącznik nr 15 do Protokołu

J/  przyjęcia  rocznego  programu  współpracy  Miasta  i  Gminy  Margonin  z  organizacjami
pozarządowymi  oraz  podmiotami  prowadzącymi  działalność  pożytku  publicznego  na  rok
2019,  
K. Maćkowiak przedstawiła projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Pytań i uwag nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady dodał, że uchwała została omówiona podczas posiedzenia komisji wspólnej.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
14 0 0
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Imienny wykaz głosowania za uchwałą J/ przyjęcia rocznego programu współpracy Miasta i
Gminy  Margonin  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  podmiotami  prowadzącymi
działalność pożytku publicznego na rok 2019,
Lp Imię i nazwisko Obecność Głos 

„za”
Głos 

„przeciw”
Głos

„wstrzymujący”Obecny nieobecny

1 Bachorski Mariusz - x - - -

2 Gimzicki Rafał x x - -

3 Gorkowski Tomasz x x - -

4 Gręda Grzegorz x x - -

5 Kończak Barbara x x - -

6 Koźlarek Teresa x x - -

7 Leśko Mirosław x x - -

8 Miler Maria x x - -

9 Rogacki Adam x x - -

10 Staniewski Jerzy x x - -

11 Strychalska Danuta x x - -

12 Wegner Arleta x x - -

13 Wróblewicz Alina x x - -

14 Zmudzińska Jolanta x x - -

15 Zmudziński Andrzej x x - -
Uchwała nr II/16/2018 stanowi załącznik nr 16 do Protokołu

K/ uchwalenia Miejsko-Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na
2019 rok, 
B. Kaźmierczak przedstawiła projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Radna M. Miler – zapytała w jakich terminach odbywają się zajęcia w świetlicach w Próchnowie,
Lipinach i Radwnkach i kto prowadzi te zajęcia?
Pani B. Kaźmierczak – odpowiedziała, że świetlice prowadzone są w godzinach popołudniowych,
dwa dni w tygodniu. Prowadzone są przez wychowawców – nauczycieli, którzy posiadają do tego
uprawnienia. Są to świetlice środowiskowe, nie terapeutyczne.
Radny M. Leśko – zapytał, czy powołanie funkcje sekretarza tej komisji wynika z ustawy i czy ta
funkcja jest potrzebna? 
Burmistrz – powiedział, że jest taka możliwość powołania sekretarza. 
Więcej pytań i uwag nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady dodał, że uchwała została omówiona podczas posiedzenia komisji wspólnej.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
11 3 0
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Imienny  wykaz  głosowania  za  uchwałą  K/  uchwalenia  Miejsko-Gminnego  Programu
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2019 rok,
Lp Imię i nazwisko Obecność Głos 

„za”
Głos 

„przeciw”
Głos

„wstrzymujący”Obecny nieobecny

1 Bachorski Mariusz - x - - -

2 Gimzicki Rafał x x - -

3 Gorkowski Tomasz x - x -

4 Gręda Grzegorz x x - -

5 Kończak Barbara x x - -

6 Koźlarek Teresa x x - -

7 Leśko Mirosław x - x -

8 Miler Maria x - x -

9 Rogacki Adam x x - -

10 Staniewski Jerzy x x - -

11 Strychalska Danuta x x - -

12 Wegner Arleta x x - -

13 Wróblewicz Alina x x - -

14 Zmudzińska Jolanta x x - -

15 Zmudziński Andrzej x x - -
Uchwała nr II/17/2018 stanowi załącznik nr 17 do Protokołu

L/ uchwalenia Miejsko-Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2019,
B. Kaźmierczak przedstawiła projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Pytań i uwag nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady dodał, że uchwała została omówiona podczas posiedzenia komisji wspólnej.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
11 3 0

Imienny  wykaz  głosowania  za  uchwałą  L/  uchwalenia  Miejsko-Gminnego  Programu
Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2019
Lp Imię i nazwisko Obecność Głos 

„za”
Głos 

„przeciw”
Głos

„wstrzymujący”Obecny nieobecny

1 Bachorski Mariusz - x - - -

2 Gimzicki Rafał x x - -

3 Gorkowski Tomasz x - x -

4 Gręda Grzegorz x x - -

5 Kończak Barbara x x - -
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6 Koźlarek Teresa x x - -

7 Leśko Mirosław x - x -

8 Miler Maria x - x -

9 Rogacki Adam x x - -

10 Staniewski Jerzy x x - -

11 Strychalska Danuta x x - -

12 Wegner Arleta x x - -

13 Wróblewicz Alina x x - -

14 Zmudzińska Jolanta x x - -

15 Zmudziński Andrzej x x - -
Uchwała nr II/18/2018 stanowi załącznik nr 18 do Protokołu

Ł/  szczegółowych  warunków  przyznawania  i  odpłatności  za  usługi  opiekuńcze  oraz
szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu
ich pobierania,
Kierownik MGOPS Margonin A. Nowak przedstawiła projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Pytań i uwag nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady dodał, że uchwała została omówiona podczas posiedzenia komisji wspólnej.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
14 0 0

Imienny  wykaz  głosowania  za  uchwałą  Ł/  szczegółowych  warunków  przyznawania  i
odpłatności za usługi opiekuńcze oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego
zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania
Lp Imię i nazwisko Obecność Głos 

„za”
Głos 

„przeciw”
Głos

„wstrzymujący”Obecny nieobecny

1 Bachorski Mariusz - x - - -

2 Gimzicki Rafał x x - -

3 Gorkowski Tomasz x x - -

4 Gręda Grzegorz x x - -

5 Kończak Barbara x x - -

6 Koźlarek Teresa x x - -

7 Leśko Mirosław x x - -

8 Miler Maria x x - -

9 Rogacki Adam x x - -

10 Staniewski Jerzy x x - -

11 Strychalska Danuta x x - -
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12 Wegner Arleta x x - -

13 Wróblewicz Alina x x - -

14 Zmudzińska Jolanta x x - -

15 Zmudziński Andrzej x x - -
Uchwała nr II/19/2018 stanowi załącznik nr 19 do Protokołu

M/ uchwalenia zmian do Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym
dla uczniów zamieszkałych na terenie Miasta i Gminy Margonin,
Kierownik MGOPS Margonin A. Nowak przedstawiła projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Pytań i uwag nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady dodał, że uchwała została omówiona podczas posiedzenia komisji wspólnej.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
14 0 0

Imienny  wykaz  głosowania  za  uchwałą  M/  uchwalenia  zmian  do  Regulaminu  udzielania
pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Miasta i
Gminy Margonin
Lp Imię i nazwisko Obecność Głos 

„za”
Głos 

„przeciw”
Głos

„wstrzymujący”Obecny nieobecny

1 Bachorski Mariusz - x - - -

2 Gimzicki Rafał x x - -

3 Gorkowski Tomasz x x - -

4 Gręda Grzegorz x x - -

5 Kończak Barbara x x - -

6 Koźlarek Teresa x x - -

7 Leśko Mirosław x x - -

8 Miler Maria x x - -

9 Rogacki Adam x x - -

10 Staniewski Jerzy x x - -

11 Strychalska Danuta x x - -

12 Wegner Arleta x x - -

13 Wróblewicz Alina x x - -

14 Zmudzińska Jolanta x x - -

15 Zmudziński Andrzej x x - -
Uchwała nr II/20/2018 stanowi załącznik nr 20 do Protokołu

N/ uchwalenia statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Margoninie,
Kierownik MGOPS Margonin A. Nowak przedstawiła projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?

20



Pytań i uwag nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady dodał, że uchwała została omówiona podczas posiedzenia komisji wspólnej.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
14 0 0

Imienny wykaz głosowania za uchwałą N/ uchwalenia statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka
Pomocy Społecznej w Margoninie
Lp Imię i nazwisko Obecność Głos 

„za”
Głos 

„przeciw”
Głos

„wstrzymujący”Obecny nieobecny

1 Bachorski Mariusz - x - - -

2 Gimzicki Rafał x x - -

3 Gorkowski Tomasz x x - -

4 Gręda Grzegorz x x - -

5 Kończak Barbara x x - -

6 Koźlarek Teresa x x - -

7 Leśko Mirosław x x - -

8 Miler Maria x x - -

9 Rogacki Adam x x - -

10 Staniewski Jerzy x x - -

11 Strychalska Danuta x x - -

12 Wegner Arleta x x - -

13 Wróblewicz Alina x x - -

14 Zmudzińska Jolanta x x - -

15 Zmudziński Andrzej x x - -
Uchwała nr II/21/2018 stanowi załącznik nr 21 do Protokołu

O/  określenia  zasad  zwrotu  wydatków  w  zakresie  dożywiania  w  formie  posiłku  albo
świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim
rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023,
Kierownik MGOPS Margonin A. Nowak przedstawiła projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Pytań i uwag nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady dodał, że uchwała została omówiona podczas posiedzenia komisji wspólnej.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
14 0 0

Imienny  wykaz  głosowania  za  uchwałą O/ określenia  zasad zwrotu wydatków w zakresie
dożywiania  w  formie  posiłku  albo  świadczenia  rzeczowego  w  postaci  produktów
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żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek w szkole i w
domu" na lata 2019-2023,
Lp Imię i nazwisko Obecność Głos 

„za”
Głos 

„przeciw”
Głos

„wstrzymujący”Obecny nieobecny

1 Bachorski Mariusz - x - - -

2 Gimzicki Rafał x x - -

3 Gorkowski Tomasz x x - -

4 Gręda Grzegorz x x - -

5 Kończak Barbara x x - -

6 Koźlarek Teresa x x - -

7 Leśko Mirosław x x - -

8 Miler Maria x x - -

9 Rogacki Adam x x - -

10 Staniewski Jerzy x x - -

11 Strychalska Danuta x x - -

12 Wegner Arleta x x - -

13 Wróblewicz Alina x x - -

14 Zmudzińska Jolanta x x - -

15 Zmudziński Andrzej x x - -
Uchwała nr II/22/2018 stanowi załącznik nr 22 do Protokołu

P/  podwyższenia  kryterium  dochodowego  uprawniającego  do  przyznania  nieodpłatnie
pomocy w formie świadczenia pieniężnego za zakup posiłku lub żywności dla osób objętych
wieloletnim rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023,
Kierownik MGOPS Margonin A. Nowak przedstawiła projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Pytań i uwag nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady dodał, że uchwała została omówiona podczas posiedzenia komisji wspólnej.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
14 0 0

Imienny  wykaz  głosowania  za  uchwałą  P/  podwyższenia  kryterium  dochodowego
uprawniającego  do  przyznania  nieodpłatnie  pomocy w formie  świadczenia  pieniężnego  za
zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek w
szkole i w domu" na lata 2019-2023,
Lp Imię i nazwisko Obecność Głos 

„za”
Głos 

„przeciw”
Głos

„wstrzymujący”Obecny nieobecny

1 Bachorski Mariusz - x - - -

2 Gimzicki Rafał x x - -
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3 Gorkowski Tomasz x x - -

4 Gręda Grzegorz x x - -

5 Kończak Barbara x x - -

6 Koźlarek Teresa x x - -

7 Leśko Mirosław x x - -

8 Miler Maria x x - -

9 Rogacki Adam x x - -

10 Staniewski Jerzy x x - -

11 Strychalska Danuta x x - -

12 Wegner Arleta x x - -

13 Wróblewicz Alina x x - -

14 Zmudzińska Jolanta x x - -

15 Zmudziński Andrzej x x - -
Uchwała nr II/23/2018 stanowi załącznik nr 23 do Protokołu

R/ ustanowienia wieloletniego rządowego programu osłonowego "Posiłek w szkole i w domu"
- pomoc Gminy Margonin na lata 2019-2023,
Kierownik MGOPS Margonin A. Nowak przedstawiła projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Pytań i uwag nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady dodał, że uchwała została omówiona podczas posiedzenia komisji wspólnej.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
14 0 0

Imienny wykaz głosowania za uchwałą R/ ustanowienia wieloletniego rządowego programu
osłonowego "Posiłek w szkole i w domu" - pomoc Gminy Margonin na lata 2019-2023,
Lp Imię i nazwisko Obecność Głos 

„za”
Głos 

„przeciw”
Głos

„wstrzymujący”Obecny nieobecny

1 Bachorski Mariusz - x - - -

2 Gimzicki Rafał x x - -

3 Gorkowski Tomasz x x - -

4 Gręda Grzegorz x x - -

5 Kończak Barbara x x - -

6 Koźlarek Teresa x x - -

7 Leśko Mirosław x x - -

8 Miler Maria x x - -

9 Rogacki Adam x x - -

10 Staniewski Jerzy x x - -
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11 Strychalska Danuta x x - -

12 Wegner Arleta x x - -

13 Wróblewicz Alina x x - -

14 Zmudzińska Jolanta x x - -

15 Zmudziński Andrzej x x - -
Uchwała nr II/24/2018 stanowi załącznik nr 24 do Protokołu

S/ zmiany uchwały budżetowej na rok 2018, 
Skarbnik Gminy D. Bogacz przedstawiła projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Radna M. Miler – zasugerowała zabezpieczenie kwoty pieniędzy w budżecie  gminy na remont
toalet w szkole. 
Przewodniczący Rady – powiedział, że teraz są omawiane zmiany tegorocznego budżetu. Nowy
budżet na 2019 rok będzie uchwalany w styczniu 2019 r.
Więcej pytań i uwag nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady dodał, że uchwała została omówiona podczas posiedzenia komisji wspólnej.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
14 0 0

Imienny wykaz głosowania za uchwałą S/ zmiany uchwały budżetowej na rok 2018,
Lp Imię i nazwisko Obecność Głos 

„za”
Głos 

„przeciw”
Głos

„wstrzymujący”Obecny nieobecny

1 Bachorski Mariusz - x - - -

2 Gimzicki Rafał x x - -

3 Gorkowski Tomasz x x - -

4 Gręda Grzegorz x x - -

5 Kończak Barbara x x - -

6 Koźlarek Teresa x x - -

7 Leśko Mirosław x x - -

8 Miler Maria x x - -

9 Rogacki Adam x x - -

10 Staniewski Jerzy x x - -

11 Strychalska Danuta x x - -

12 Wegner Arleta x x - -

13 Wróblewicz Alina x x - -

14 Zmudzińska Jolanta x x - -

15 Zmudziński Andrzej x x - -
Uchwała nr II/25/2018 stanowi załącznik nr 25 do Protokołu
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T/ zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Margonin na lata 2018-2023,
Skarbnik Gminy D. Bogacz przedstawiła projekt uchwały.
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Pytań i uwag nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady dodał, że uchwała została omówiona podczas posiedzenia komisji wspólnej.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Wynik głosowania:

ZA PRZECIWNYCH WSTRZYMUJĄCYCH
14 0 0

Imienny wykaz głosowania za uchwałą T/ zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i
Gminy Margonin na lata 2018-2023
Lp Imię i nazwisko Obecność Głos 

„za”
Głos 

„przeciw”
Głos

„wstrzymujący”Obecny nieobecny

1 Bachorski Mariusz - x - - -

2 Gimzicki Rafał x x - -

3 Gorkowski Tomasz x x - -

4 Gręda Grzegorz x x - -

5 Kończak Barbara x x - -

6 Koźlarek Teresa x x - -

7 Leśko Mirosław x x - -

8 Miler Maria x x - -

9 Rogacki Adam x x - -

10 Staniewski Jerzy x x - -

11 Strychalska Danuta x x - -

12 Wegner Arleta x x - -

13 Wróblewicz Alina x x - -

14 Zmudzińska Jolanta x x - -

15 Zmudziński Andrzej x x - -
Uchwała nr II/26/2018 stanowi załącznik nr 26 do Protokołu

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutową przerwę (godz. 13.30).

Ad/ 8.   Wolne głosy:  
Radny M. Leśko -  zwrócił się z prośba o rozpatrzenie propozycji zmiany godzin komisji i sesji
rady.
Przewodniczący  Rady  –  powiedział,  że  w  wielu  gminach  tak  jest.  Pracownikom  również  jest
prościej uczestniczyć w sesjach w godzinach dopołudniowych.
Wiceprzewodniczący Rady R.  Gimzicki  –  zapytał  radnego powiatowego,  czy  targi  edukacyjne,
które odbywały się corocznie na przełomie listopada i grudnia odbędą się również w przyszłym
roku?
Radny powiatowy – T. Kaczuba – odpowiedział, że na chwilę obecną trwa dyskusja na ten temat. 
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Radny T. Gorkowski – odniósł wrażenie po dwóch sesjach, że radni oddalają się od mieszkańców.
Przykładem jest informacja o zamknięciu tv kablowej nikomu o tym nie mówiąc lub podejmowania
uchwały w sprawie podatku na I sesji rady z tłumaczeniem w uzasadnieniu, że Ci radni, którzy będą
przeciwni są za stagnacją. Nie jest prawdą, radny który jest przeciwny jest za stagnacją tylko ma
inny punkt widzenia i inne metody pozyskania pieniędzy.
Burmistrz – powiedział,  że sesje są transmitowane na żywo i każdy mieszkaniec ma możliwość
widzieć co się dzieje. W innych gminach godziny dopołudniowe sesji są praktykowane. Zdziwiłem
się  że  Radni  klubu  „Bliżej  ludzi”  zagłosowali  przeciwko  programowi  przeciwdziałania
alkoholizmowi i narkomanii.
Radna  M.  Miler  –  powiedziała,  że  to  co  funkcjonowało  od  lat  nie  znaczy,  że  jest  dobre.  Nie
jesteśmy bliżej dopalaczy i alkoholu. To są bardzo poważne problemy i nie można ich sprowadzać
do kwestii, do których je Burmistrz sprowadził. Radny M. Leśko wnosił aby przeznaczyć kwotę
7.200 na inny cel niż wskazany w uchwale. Podczas komisji Radna J. Zmudizńska poprosiła o
zwiększenie udziału w szkole. I te pieniądze można by przeznaczyć na szkolę.  To, że jesteśmy
przeciwni to znaczy, że mamy inny punkt widzenia, a nie że jesteśmy bliżej patologii. 
Burmistrz  –  powiedział,  że  radna  Miler  jak  była  zastępca  kierownika  MGOK  Margonin  nie
troszczyła  się  o  to  skąd były  pieniądze,  kiedy otrzymywała  nagrody.  Te  pieniądze  z  programu
alkoholowego są wykorzystane na ten program. 
Radny  M.  Leśko  –  powiedział,  że  propozycja  przeznaczenia  tej  kwoty  m.in.  na  opiekunów.
I  to społeczeństwo powinno ocenić, która propozycja jest dobra.
Radny A. Rogacki – powiedział, że oprócz prac z alkoholikami zajmujemy się również z przemocą
w rodzinie. Nie jest to wynagradzane w żaden sposób. Pracujemy za darmo. Pozostali również.
Powinno się wynagradzać te osoby pracujące w komisji. Póki co nie ma takiej funkcji. Musi to być
odpowiednio przygotowana osoba ze względu na wrażliwe dokumenty i sprawy. Nikt dla idei nie
będzie pracował. Ta praca powinna być wynagradzana.
Radna A. Wegner – poprosiła o odnowienie znaków na drodze Margońska Wieś – Karolinka koło
ssali przy zakręcie.
Radny powiatowy T. Kaczuba – jestem nowym radnym i decyzje dotychczas podejmowała stara
rada. Jeśli uczniowie chcą uczestniczyć w takich targach i chcą mieć przedstawioną ofertę jaka jest
na terenie powiatu to przedstawie to na komisji i można rozważyć ten problem. Radny powiatowy
wrócił  do  tematu  o  którym mówi  od  2014  roku  mianowicie  o  cmentarzu  w Lipinach.   Teren
cmentarza  jest  terenem  gminnym.  Prośba  aby  w  budżecie  na  2019  rok  pomyśleć  o  sprawie
cmentarza i zarezerwować pieniądze na jedna lampę w Lipinach od strony Margonina na zakręcie.
Radny zapytał o lekarzy rodzinnych. Czy to prawda że Państwo Hoffmann nie wiążą przyszłości z
miastem Margonin?  Co będzie  z  miejscem,  w którym miały  powstać  kurniki?  Zarząd  powiatu
podejmował decyzję odnośnie północno wschodniej części terenu. Czy są plany na ten teren i czy
tereny te będą przeznaczone pod kurniki czy zabudowę mieszkaniową. 
Salę opuściła Radna T. Koźlarek.
Przewodniczący Rady – poprosił radnego powiatowego o pisemne skierowanie zadawanych pytań.  
Burmistrz – odpowiedział, że są to plotki. Lekarze rodzinni na dzień dzisiejszy nie wyprowadzają
się.  Jest jeden lekarz, ponieważ żeby było dwóch lekarzy musiałoby się przepisać więcej ludzi,
którzy  w  czasie  poszukiwania  lekarzy  poprzepisywali  się  do  innych  lekarzy.  Od  dużego  czas
staramy się tak organizować plan zagospodarowania przestrzennego, żeby tam nic nie powstało.
Kampania  wyborcza  się  skończyła  i  prosimy  nie  siać  popłochu  i  niepokoju.  Jeżeli  chodzi  o
cmentarz w Lipinach to proszę coś zrobić samemu, wziąć jakąś grupę osób i zacząć działać. Gmina
inwestuje w drogi i chodniki. 
Radny powiatowy – dodał, że to nie jest żadna kampania wyborcza. Radny jest przedstawicielem
ludzi  i  jeśli  istnieją  problemy,  to  tutaj  właśnie  je  przedstawiamy,  celem  współpracy  i  ich
rozwiązania.
Salę opuścił Radny R. Gimzicki.
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Wiceprzewodnicząca Rady B. Kończak – dodała, że Pani dr Hoffmann powiedziała, że nigdzie się
nie wybierają. W związku z brakiem takiej ilości pacjentów jaki powinien być na dwa etaty, jest
jeden lekarz. 
M. Bereta  – zarzuciła,  że podczas sesji  nie ma głosowania imiennego oraz poprosiła o zmianę
godziny  obrad  sesji  rady  z  12.00  na  godz.  15.00,  ponieważ  te  godziny  posiedzeń  wykluczają
mieszkańców, jak również młodzież szkolną z możliwości wzięcia udziału w posiedzeniu i zabrania
głosu.  Nowa ustawa powoduje,  żeby udział  mieszkańców wzrastał  w decyzyjności życia gminy
Margonin. Pani M. Bereta zapytała, kto jest autorem projektu nowego statutu?
Przewodniczący Rady – odpowiedział, że komisja Statutowa. 
M.  Bereta  –  powiedziała,  że  w  statucie  zawarte  są  daleko  idące  obostrzenia  dotyczące  praw
mieszkańców. Natomiast oświadczenia o poufności, które otrzymali radni dotyczą tylko osób, które
mają zbiory danych. Jest to również daleko idące, wymuszające to żeby radni nie dzielili się tym, co
jest istotne dla urzędu. Wszystkie dokumenty urzędowe nie mają klauzuli tajności. Czy prawdą jest
to, że nie ma pieniędzy na remont ubikacji w szkole?
Przewodniczący Rady – odpowiedział, że w tym budżecie nie ma. 
M. Bereta – powiedziała, że szkoła w Margoninie wypracowuje duże zyski dla gminy, a nie ma z
tego żadnych profitów. Szkoła jest eksploatowana. Jeśli nie ma pieniędzy na remont toalet w szkole,
to jest to oburzające, ponieważ Sanepid wydał decyzję nakazującą natychmiastowy remont toalet.
Ilu  jest  użytkowników  tv  kablowej?  I  kim  jest  w  spółkach  jest  Pan  Łukaszczyk,  ponieważ
podpisywał się na pismach do mieszkańców.
Burmistrz – odpowiedział, że jest prokurentem w spółkach gminnych, a użytkowników tv kablowej
jest ok 500.
M. Bereta – zapytała, czy Pan Malczewski jest członkiem zarządu spółki ZUK Margonin, ponieważ
podpisuje się tak pod niektórymi pismami?
Burmistrz – odpowiedział, że jeżeli się tak podpisuje to jest członkiem zarządu.
M. Bereta – zapytała od kiedy jest członkiem zarządu?
Burmistrz – odpowiedział, że dokładnie nie odpowie. 
J. Staniewski – powiedział, że po wcześniejszym sprawdzeniu udzielimy tej odpowiedzi na piśmie.
M. Bereta – zapytała, jakie jakie są wydatki łącznie na tv kablową? Jeśli jest tylu użytkowników tv
kablowej, mnożąc tą liczbę razy 25 zł abonamentu wychodzi na plus. 
Burmistrz – powiedział, że wydatki na tv kablowej przewyższają dochody. 
M. Bereta – powiedziała, że w projekcie zarządzenia z tego roku napisane jest, że całość, łącznie z
opłatami za programy, gaz, energię i wodę wynoszą 8.300 zł. 
Burmistrz – powiedział, że to nie jest zgodne z prawem. Gmina nie będzie dokładać do tv kablowej.
To nie są zadania gminy. Gmina miesięcznie dokłada do tv kablowej 4.000 zł.
Przewodniczący  Rady  –  zaproponował  aby  mieszkańcy  sami  przejęli,  bez  udziału  gminy  tv
kablowa i nią zarządzali. 
Radna J. Zmudzińska – dodała że często zgłasza awarie tv kablowej i sama prosi o interwencję. Pan
Kostecki sam mówi, że nie może już z tym nic zrobić. Należałoby zainwestować duże pieniądze
żeby to wszystko poprawnie działało.
Pani  K.  Furman  –  powiedziała,  że  tv  kablowa to  była  tylko  i  wyłącznie  praca  oraz  pieniądze
mieszkańców. Nie powinno zabierać się ludziom telewizji kablowej. TV kablowa nie działa źle. 
Burmistrz  –  powiedział,  że  w  ziemi  nic  nie  ma,  ponieważ  nie  ma  żadnych  papierów  i
inwentaryzacji. 
K. Furman – powiedziała, że woda w Margoninie zawiera dużo rdzy i żelaza i że Gmina w porę nie
zadbała o lekarzy.  Proszę również o zamieszczanie informacji,  kiedy odbywa się komisja przed
sesją. 
Salę opuściła Radna J. Zmudzińska.
Radna M. Miler – powiedziała, że Przewodniczący zgodnie z obowiązującym statutem powinien
na najbliższej  sesji  poinformować radę  o  utworzeniu  Klub Radnych „Bliżej  ludzi”  w składzie:
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Tomasz Gorkowski, Mirosław Leśko, Maria Miler. Klub został zgłoszony podczas pierwszej sesji tj.
od 22 listopada 2018 r. Klub ma charakter opozycyjni ale nie jest przeciwko klub liczby na dobrą
współpracę.  Nigdy  nie  zabraknie  nam  sił,  niezłomności  i  wiary  w  to  że  będziemy  pracować
wspólnie dla dobra społeczności gminnej. Radna poprosiła o odpowiedź na pismo z 22 listopada
2018 r. 
Radny powiatowy T. Kaczuba złożył wszystkim zebranym świąteczne życzenia. 
Więcej pytań i uwag nie zgłoszono.

Ad/ 9.  Zakończenie sesji
Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  wyczerpano  wszystkie  punkty  programu,  w  związku
z czym ogłasza zamknięcie II sesji Rady Miasta i Gminy w Margoninie w dniu 12 grudnia 2018
roku o godz. 14.55. 

        Protokołowała             Przewodniczący Rady
             /-/ Katarzyna Maćkowiak           /-/ Jerzy Staniewski
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